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Actielijst commissievergadering Sociaal Domein          Kalenderjaar 2018/2019 

 

Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

02.07.18 11.06.18    

  Hart voor de Stad De wethouder heeft hier nog niet met zijn college 
van Maastricht over gesproken. Dit wordt na het 
zomerreces opgepakt. Wellicht is het mogelijk dit 
onder dienstverlening van Maastricht te laten 
verrichten, maar het heeft zeker financiële 
consequenties. Hoeveel het kost wordt uitgezocht. 
 
Het punt rondom de ontheffingen wordt nader 
onderzocht. 
 
De wethouder gaat ervan uit dat het mogelijk is de 
commissie op de hoogte te brengen van de zaken 
die rond participatie in het verleden afgesproken 
waren. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Voorstel college betreffende verlenging 
GR Milieuparken Geul en Maas 2019-2020 

Er wordt onderzocht of het zinvol is de 
openingstijden in de toekomst op te nemen in de 
gemeentegids.  
 
De wethouder neemt de opmerkingen betreffende 
het schoonmaken van de kleine gft- bakken mee.  

De openingstijden van het 

milieupark in Valkenburg 

worden al in de gemeentegids 

van 2019 vermeld. Naast het 

milieupark in Valkenburg kunnen 

inwoners ook terecht bij de 

milieuparken in Maastricht en 

bij milieuparken van RD4. 

Dat zijn er in totaal 11.  

Voor informatie over deze 

milieuparken wordt verwezen 

naar www.besteuitafval.nl 

02.07.18 11.06.18    

  Regionale/lokale tools na de 
decentralisatie 

De wethouder zegt toe naar de richtlijnen te 
kijken. 

De richtlijnen en eventuele 

ruimte die deze bieden zijn 

verwerkt in de nieuwe 

verordeningen (december 2018 

vastgesteld) en beleidsregels. 

http://www.besteuitafval.nl/
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01.10.18 10.09.18    

  Voorstel college betreffende 
centrumregeling verwerving jeugdhulp 

De wethouder zegt toe te onderzoeken of het 
mogelijk is de raad te betrekken bij de 
toekomstige evaluatie van het Service Level 
Agreement, ongeacht of het besluit daarover bij 
het college ligt of niet. 

Het college zal de raad 

betrekken bij de evaluatie en de 

input van de raad meenemen bij 

de evaluatie die door de 

colleges wordt verricht. 

  Voorstel college betreffende 
onderzoeksopdracht inkomenseffecten/ 
armoedeval 

De wethouder wacht de onderzoeksresultaten uit 
Maastricht af. Aansluitend zal hij de commissie 
middels een nieuwe raadsnota informeren over wat 
de gemeente Valkenburg aan de Geul hier 
eventueel mee kan, of het nodig een eigen 
onderzoek in te stellen en of het nodig is de 
onderzoeksopdracht aan te passen of uit te 
breiden. 

Zie raadsnota cie SD 11.03.19 

  Bespreekpunt: tussenevaluatie 
innovatiesubsidies 

Het inzetten van straatcoaches is nieuw. Dit komt 
niet vanuit de bevolking zelf naar voren, maar 
vanuit de gemeente wordt gezegd dat de 
straatcoaches nodig zijn. De wethouder zal een 
voorstel doen om voor de komende 2 jaar voor de 
straatcoaches een apart budget te reserveren 
zodat de gemeente hen kan blijven inzetten. Dan 
komt het niet meer uit het innovatiebudget. 
 
In de voorwaarden is opgenomen dat verenigingen 
en organisaties die in het kader van de geldende 
subsidieregeling al een subsidie krijgen niet in 
aanmerking komen voor het innovatiebudget. 
Aangezien er echter juist vanuit die hoek goede 
voorstellen voor innovatie aangedragen kunnen 
worden zegt de wethouder toe de suggestie of die 
regeling gehandhaafd moet blijven in zijn 
overwegingen mee te nemen. 
 

Het budget voor de 

straatcoaches is in de begroting 

opgenomen. 

 

 

 

 

 

 

Het gaat hier niet om de 

reguliere subsidies die 

verenigingen krijgen voor hun 

reguliere activiteiten. Het gaat 

erom dat wanneer een 

innovatief idee al op een andere 

wijze subsidie krijgt, niet nog 

eens subsidie uit het 

innovatiebudget wordt 

verstrekt.  

11.02.19 21.01.19    

  Raadsinformatiebulletin (50) Plan van 
aanpak verwarde personen 

Omdat de cijfers over 2018 nog niet binnen zijn 
kan de wethouder niet aangeven of armoede voor 
Valkenburg een specifieke indicator is. Het college 

Info volgt. 
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hoopt deze gegevens zo snel mogelijk te kunnen 
verstrekken. 
 
De wethouder gaat ervanuit dat het communicatie-
plan de eerstvolgende commissievergadering 
beschikbaar is. 

 

 

 

Het communicatieplan met 

betrekking tot verwarde 

personen is voor de volgende 

commissie vergadering sociaal 

domein beschikbaar. 

  Schrijven (90) van Defence for Children 
inzake aandacht voor kinderen en 
jongeren 

De wethouder heeft de resultaten van het 
afgeronde onderzoek om te kijken of er naast de 
gelden voor zwemlessen ook middelen beschikbaar 
zijn om te sporten nog steeds niet gezien. Hij zegt 
toe hier wel naar te vragen. 
 
De kosten voor het behalen van een zwemdiploma 
zijn best hoog. Als de gemeente Valkenburg aan de 
Geul dit wil vergoeden zal men daar extra budget 
voor moeten vrijmaken. De wethouder zegt toe de 
mogelijkheden te onderzoeken en het resultaat zo 
spoedig mogelijk terug te koppelen. 
 
Op dit moment heeft de gemeente Meerssen 
enkele pilots gestart om te kijken hoe men de 
jongeren hier het beste bij kan betrekken en hoe 
men dit in gebruikelijke taal moet doen. De 
wethouder verwacht dat deze onderzoeks-
resultaten binnenkort beschikbaar worden gesteld. 
Uiteraard wordt de commissie hiervan op de 
hoogte gehouden. Het is in ieder geval de intentie 
van het college om de jongeren hierbij te 
betrekken. 

Voor kinderen die binnen de 

kaders van ons armoedebeleid 

vallen zal het college op korte 

termijn een besluit nemen om 

een belangrijk deel van het 

leszwemmen te vergoeden. De 

benodigde middelen daartoe 

zijn nog beschikbaar uit 

overschotten op het sportfonds. 

 

 

 

 

Dit punt wordt in het actieplan 

armoedenbeleid meegenomen. 

01.04.19 11.03.19    

     

 


